



# Östhammars Sport Klubb

Protokoll sektionsmöte onsdag 18/5

kl. 18.00 på IP

---

## Fotbollssektion

### Närvarande

Jessica, Camilla, Anna, Gabriella, Lars-Ove, Nicolas, Jenny, Dan och Michael

### Dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**  
Inga synpunkter
4. **Ekonomi**
  - a) *Ekonomisk rapport*  
Katarina hälsar att ekonomin ser bra ut. Dryga 30 000kr har swishats in för läktaren. 15 000kr har fakturerats för läktaren. Kassören skickar ut deltagaravgifter nu i maj.
  - b) *Sponsringsavtalen*  
Behöver kolla upp detta djupare. Vad gäller med enbart skylt?  
Tyvärr har Nasen legat nere så denna punkt kan ej avhandlas under detta möte.
5. **Information**
  - a) *HS*  
Inget att rapportera.
  - b) *HÖFF*  
Inget att rapportera.
  - c) *Verksamhetsplan och målsättning*  
Vad behöver vi jobba mer vid?  
Grönt kort-diskussion på senaste söndagsmötet, dock var det relativt få närvarande vid det mötet. Tas upp igen på ett söndagsmöte i början av höstsäsongen, när fler matcher har spelats. Vi vill använda Grönt kort-konceptet för vår egen skull, för våra spelare.  
High Five-enkäten ska göras även detta år. Tas upp på kommande söndagsmöte. Formatet på enkäten diskuteras. Regelgenomgång har inte skett, men strävar mot detta. Lagsamkvämsaktiviteter, skapa en bank.

Sammanställning över tränare/ledare som har gått utbildning samt ska gå utbildning. Kan finnas i Fogis, men det är osäkert.

Ledarintroduktion utifrån ledarkonferensen som kommer att komma.

Domargruppen har inte riktigt kommit igång, inväntar domarutbildning del 2. Kommer att ske under kommande vecka. Då kan gruppen arbeta på.

Utveckla söndagsmötena till att bli mer tema-fokuserade. Ta fram en strategi för fotbollen, vad vill vi? Kalle tar den bollen.

d) *Sportbio*

Under vecka 44 önskar förbundet att det sker en typ av utbildning med filmvisning och diskussionsmaterial.

Rekommenderas för spelare födda 03-08.

Jessica har fortsatt kommunikation med förbundet kring detta.

## 6. Fotbollsverksamheten

a) *Årsplaneringen*

För majmånad ska deltagaravgifter skickas ut samt att domarlista ska skapas och distribueras.

b) *Söndagsmöte*

Tema – Vad händer på träning?

c) *Organisation och lag*

Föräldramöte med P14-laget, den 24 maj, Klas H behöver assistans på ledarsidan. Jessica och Nicolas är med.

P15/16 är 40 st vilket innebär en delning är nödvändig, och även där är ledarfrågan aktuell.

d) *Arbetsgrupper*

Fokus vad som är aktuellt. Uppstart av säsongen är klart. V 27-29 behövs det hjälp med underhållet för IP, detta är ligger det på flicklagen. Kalle är med på introduktionsdag. Fotbollensdag är under planering, till nästa sektionmöte.

e) *Roslagscupen*

Drygt 80 lag anmälda. Boende i Alunda och Gimo. Lördag och söndagsmatcher här i Östhammar. Camilla och Viktoria tar och ordnar arbetsschema.

## 7. Anläggningar

- a) *IP/Fotbollsplan*  
Se ovan.
- b) *Lägergården*  
Inväntar svar från Peter Nyberg.
- c) *Cafeterian*  
Se ovan.
- d) *Byggnationer läktare*  
Möte efter detta sektionmöte. Se även ovan.

**8. Övriga frågor**

Cafeteriaschema

Rullar ej av målen samt använder samma platser

Dålig uppslutning på söndagsmöten.

- Avcheckning med lagen, om det är något som skaver/saknas.

**9. Nästa möte**

**Onsdag 22 juni kl 18.00**